
Interpellation av Martin Westmont (SD) till borgarrådet Erik Slottner om åtgärder för 
att stävja hatbrotten mot HBT-personer i mångkulturella förorter

Vi ser hur situationen för HBT-personer i mångkulturella förorter blir mer och mer hotfull. 
Många känner sig så pass utsatta att man nu väljer att flytta. Det är en oroande utveckling. 

Hatbrott mot HBT-personer kan vi se i hela Stockholms stad, men vi kan inte bortse ifrån att  
Stockholm har haft en stor invandring av personer som har sitt ursprung från länder där 
negativa värderingar mot HBT-personer är något som är kulturellt accepterat. 

Hur arbetar stockholmsmajoriteten för att vända denna utveckling och på vilket sätt verkar 
man för att informera och bredda kunskaperna om alla människors lika värde oavsett sexuell 
läggning i förorter med en stor andel av människor med en annan kulturell bakgrund. 

1. Hur kommer stockholmsmajoriteten arbeta för att stävja hatbrotten mot HBT-
personer?

2. Uppfattar trygghetsborgarrådet att HBT-personer lever i en särskild utsatt situation i 
vissa mångkulturella förorter i Stockholms stad?

3. Anser trygghetsborgarrådet att det behövs extraåtgärder riktade mot förorter där en 
stor andel av invånarna har en kulturell bakgrund där synen på HBT-personer starkt 
skiljer sig från Sverige?


